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Fra: Bryn Estetiske Barnehage [bryn@estetiskebarnehager.no] Sendt: 21. desember 2007 13:17 Til: 
Postmottak KD Emne: Høringsnotat Vil med dette uttrykke vår bekymring for barnehagens fremtid 
dersom forslagene til endringer i barnehageloven trer i kraft. Det vil bli enda vanskeligere å rekrutere 
førskolelærere, små private barnehager klarer ikke å følge opp lønnsveksten dersom vi mister de 
tilskuddene vi har i dag. Forutsigbarhet er noe av det viktigste i vår hverdag sammen med barna, det 
gjelder også for barnehageansatte og eiere i forhold til fremtidig drift. Vi er redd for videre 
forskjellsbehandling av de private barnehagene. Vi opplever allerede i dag å ikke bli likeverdig 
behandlet, og er bekymret for at dette skal bli værre hvis forslaget trer i kraft. Kommunene har jo 
innrømt allerede at de har brukt enkelte øremerkede midler på andre ting. Hvordan skal det da gå med 
barnehagene? Som privat aktør ser vi at vi må gjøre alt vi kan for å skille oss ut for å trekke til oss 
pedagoger og assistenter, og uten likeverdig økonomisk behandling har vi ikke muligheten til å følge 
etter i det som skjer fremover. Den jobben det forventes at kommunene skal gjøre dersom dette trer i 
kraft blir enda større enn det den er i dag, og ting kommer til å ta enda lenger tid. Vi ber om at 
regjering og storting tar hensyn til dette, tenker seg godt om.Vi vil ha rettferdighet og respekt for den 
jobben vi gjør. Vi skal ikke straffes for å jobbe i privat barnehage. Vi har ikke råd til å miste noen 
ansatte, og foreldrene som har barna sine her er avhengig av at denne barnehagen består for at de skal 
kunne gå på jobb daglig. Vennlig hilsen Stine Marie Pedersen styrer i Bryn estetiske barnehage - 
Oslo 
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